
Prezydent  spotkał  się  z
mieszkańcami Bytomia-Stroszka
To  już  kolejne  spotkanie  władz  miasta  z  mieszkańcami.  23
października  prezydent  Mariusz  Wołosz  oraz  jego  zastępca
Michał  Bieda  odpowiedzieli  na  zaproszenie  rad  osiedlowych
Spółdzielni  Mieszkaniowej  Nasz  Dom  i  spotkali  się  z
mieszkańcami osiedli w Stroszku i na „Sójczym Wzgórzu”.

Głównym tematem, jaki poruszyli mieszkańcy Stroszka, podczas
spotkania w klubie Znicz, były kwestie związane z remontem
nawierzchni dróg i chodników. Poruszano także tematy dotyczące
bezpieczeństwa,  m.in.  zwiększenia  liczby  patroli  Straży
Miejskiej  i  Policji.  Z  interesujących  lokalną  społeczność
tematów wymieniono także modernizację linii tramwajowej 19.

Jak zaznaczają organizatorzy, tego typu spotkania w klubie
„Znicz” odbywają się od kilkunastu lat i zawsze przynoszą
dzielnicy dobre efekty. Tradycyjnie już przedstawicielom rad
osiedlowych towarzyszyli policjanci z komisariatu w Stroszku,
a  także  reprezentant  Miejskiego  Zarządu  Dróg  i  Mostów.  W
spotkaniu wzięli udział także przewodniczący Rady Miejskiej
Mariusz Janas oraz bytomscy radni Iwona Pakosz i Marek Wilk.
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